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وزیــر ورزش و جوانان گفت: بــه هیچ عنوان وزیر رنگی 
نیســتم، اما تلاش ما این اســت که بهترین اتفاق ها برای 

استقلال و پرسپولیس رخ دهد.
حمید سجادی بعد از جلسه هیات مدیره باشگاه استقلال 
و با حضور وزرای اقتصاد و دادگســتری افزود:خوشحالم که 
برای اولین بار ســه وزیر کابینــه که همگی اعضای مجمع 
باشــگاه های استقلال و پرســپولیس هستند جلسه ای را با 

محوریت موضوعات مهم باشگاه استقلال برگزار کردند.
وی گفت: در این جلسه درباره مسائل مختلفی از جمله 
موضوعــات مالی و به ویژه خصوصی ســازی اســتقلال و 
پرسپولیس نیز صحبت شد که وزرای اقتصاد و دادگستری 
قول دادند که در کنار ما روند خصوصی سازی این دو باشگاه 
را تسریع کنند. وزیر ورزش و جوانان گفت: درباره موضوعات 
مالی باشگاه استقلال نیز صحبت شد که مدیران این باشگاه 
نکات بســیار مثبت و خوبی را مطرح کردند و اسنادی که 
موجود اســت همگی از مباحث مالی اتفاق افتاده در دو سه 
ماه گذشــته خبر می داد که البته باید بعد از بررســی های 
کارشناسانه درباره بدهکاری نهایی باشگاه استقلال به افراد 

حقیقی و حقوقی صحبت کرد.
آقای ســجادی درباره اینکه عضــو جدید هیئت مدیره 
باشگاه پرسپولیس کی مشخص می شــود؟ افزود: در حال 
بررســی نفرات مد نظر هستیم و در آینده ای نزدیک درباره 
این موضوع تصمیم گیری خواهد شد ضمن آنکه به زودی 
جلسه ای را نیز با اعضای هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس و 

به ویژه وزرای اقتصاد و دادگستری برگزار می کنیم.

وزیر ورزش درباره میزان بدهی باشــگاه های استقلال و 
پرسپولیس هم گفت: رقم دقیقی نمیشود در این باره اعلام 
کرد، چون این ها محرمانه اســت، ولی در تلاش هستیم با 
جلساتی که برگزار میشود میزان دقیق بدهی این باشگاه ها 
را پیدا کنیم، چون هنوز گزارش حسابرســی از دو باشــگاه 
دقیق تهیه نشده پس فعلا در طبقه بندی محرمانه قرار دارد.

وی درباره اینکه آیا می توان امیدوار شد که در بازی ایران 
و کره جنوبی تماشاگران به ورزشگاه بیایند نیز گفت: قطعاً ما 
دوست داریم که روزی فرا برسد که همه تماشاگران بتوانند 
یکبار دیگر ورزشــگاه ها را پر کنند، امــا برای این بازی که 
از اهمیــت زیادی برای ما برخوردار اســت فقط ما تصمیم 
گیرنده نیستیم و باید با سنجیدن همه موارد از جمله نظر 

شورای تامین و به ویژه وزارت بهداشت و درمان و جلساتی 
که برگزار می کنیم به ســمتی برویم که تعداد بیشتری در 
ورزشــگاه حضور پیدا کنند که با نظر مسئولان ستاد ملی 
مبارزه با کرونا که هزار نفر هســتند شرایطی فراهم شود تا 
تماشاگران بیشتری در این بازی مهم، تیم ملی فوتبال را در 

حال رسیدن به جام جهانی همراهی کنند.
پاسخگو نبودن مدیران استقلال بعد 

از جلسه با وزرا
اعضای هیئت مدیره باشگاه استقلال بعد از جلسه با سه 

وزیر دولت با خبرنگاران مصاحبه نکردند.
جلســه هیات مدیره باشگاه اســتقلال با وزرای ورزش، 
دادگســتری و اقتصاد در حالی بعد از حدوداً سه ساعت به 
پایان رســید که در اتمام این جلســه اعضای هیات مدیره 
باشــگاه اســتقلال در مواجهه با خبرنگاران هیچ صحبت و 

مصاحبه ای انجام ندادند.
وزیر دادگستری: استقلال و پرسپولیس در این 

دولت خصوصی می شوند
وزیر دادگستری گفت: انشاءالله در همین دولت دو باشگاه 

استقلال و پرسپولیس خصوصی خواهند شد.
امیرحسین رحیمی بعد از جلسه مجمع عمومی باشگاه 
استقلال افزود: صحبت های خوبی در این جلسه مطرح شد 
و اقدامات اولیه برای خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس 
آغاز شــده ولی تا به انجام رســیدن این طرح زمان زیادی 
باقی مانده اســت ولی قطعاً در همین دولت این دو باشگاه 

واگذار می شوند.

فرار وزیر ورزش و جوانان از شفاف سازی: 

میزان بدهی استقلال و پرسپولیس محرمانه است!
مرحله اول فصل جدید جام حذفی قرعه کشی شد

قرعــه کشــی مســابقات 
مرحله اول جام حذفی) یادواره 
آزادســازی خرمشــهر( فصل 
۱۴۰۱-۱۴۰۰ برگــزار شــد. 
به گزارش ایرنا، مراســم قرعه 
اول  مرحله  مســابقات  کشی 
جام حذفی )یادواره آزادسازی 
خرمشهر( فصل ۱۴۰۰-۱۴۰۱ 
با حضور امیرحســین روشــنک مســوول جام حذفی، بهنام محمودزاده، احسان 
خداوردی از مســابقات، ابراهیم توکلی از بخش IT، مهدی جمشیدی فر از روابط 

عمومی سازمان لیگ و به صورت آنلاین و وبینار برگزار شد.
مسابقات این مرحله به صورت منطقه ای در شمال- مرکز و جنوب کشور قرعه 

کشی شد. ترتیب مسابقات بر اساس قرعه کشی به شرح زیر است:
نماینده استان اردبیل- نماینده استان سمنان
ستارگان سرخ تهران – شهید املاکی لنگرود

نوین کشاورز علی آباد گلستان – پیام زیدی کاشان 
شهدای بناب مرند – شاهین گرجی محله رستم کلا مازندران

جواهری منصور آبیک قزوین – شیث استار ثلاث باباجانی کرمانشاه
آرتیمان ایرانیان فرشاد خمین – عقاب پردیسان قم

ماکو جوان آذربایجان غربی- پرواز زنجان
آبیدر سنندج – وحدت آغشت البرز

پویا دیلم آریا کیا تهران – یاران رئیسی نیشابور
پارسیان هارونی چهارمحال بختیاری – ستاره ساز بیرجند

شهرداری نجف شهر کرمان – وحدت ایوان ایلام
پرشین کیش – دوکوهه اندیمشک
تکاور زابل- تام دهدشت کهگیلویه

بنتو حسام مهر فارس – شاهد دیلم بوشهر
نام تیم های میزبان اول آمده است.

رقابت های این مرحله در روزهای یکشــنبه و دوشــنبه ۱۸ و ۱۹ مهر ۱۴۰۰ 
برگزار می شود. 

تیم هــا مدارک خود و فیش واریزی ۱۰ میلیون تومــان ودیعه به همراه برگه 
تســت های کرونا و معاینات پزشــکی بازیکنان و اعضای تیم تا ۷۲ ساعت قبل از 

شروع مسابقه از طریق اتوماسیون به سازمان لیگ ارسال شود.

 رکورد ویژه طارمی در شب تحقیر پورتو 
در هفته دوم از دور گروهی 
رقابت های لیگ قهرمانان اروپا، 
در ورزشــگاه دراگائو پرتغال، 
لیورپول با نتیجه 5 بر ۱ پورتو 
را شکست داد و بدین ترتیب 
یک پیروزی مقتدرانه به دست 
آورد. به گــزارش فوتبالی، اما 
این بازی یک نکته ویژه برای 
هواداران ایرانی فوتبال داشت و آن هم گلزنی مهدی طارمی، مهاجم ایرانی پورتو 
در دقیقه ۷5 این بازی بود. طارمی در شبی که پورتو یک بازی کابوس وار داشت، 
توانســت تک گل تیمش را به ثمر برســاند و بدین ترتیب یک رکورد ویژه هم از 

خود بر جای بگذارد. 
رکورد ویژه طارمی به این قضیه مربوط است که مهدی اکنون تبدیل به اولین 
مهاجم ایرانی شــده که مقابل لیورپول گلزنی می کنــد، پیش از این هیچکدام از 
بازیکنان ایرانی و لژیونر های ایرانی شــاغل در فوتبال اروپا، موفق به گلزنی مقابل 
لیورپول نشده بودند. گل های لیورپول در این بازی توسط فیرمینو )دو گل(، محمد 
صلاح )دو گل( و ســادیو مانه )یک گل( به ثمر رسیدند و شاگردان یورگن کلوپ 
یک شــب درخشــان را مقابل پورتو رقم زدند و در طرف مقابل، تیم پرتغالی یک 
عملکرد بســیار ضعیف را از خود بر جای گذاشت تا مشخص شود که خط دفاعی 

این تیم تا چه حد متزلزل است.

زنان پینگ پنگ ایران از صعود به جمع ۸ تیم 
برتر آسیا بازماندند

تیم ملــی تنیس روی میز 
زنان ایران مقابل تیم قزاقستان 
شکســت خوردند.  به گزارش 
ایســنا، تیم ملی تنیس روی 
میــز ایران در دومیــن روز از 
مسابقات قهرمانی آسیا مقابل 
قزاقســتان به میدان رفت که 
با نتیجه ســه بر یک شکست 

خورد و از راهیابی به جمع هشت تیم برتر آسیا بازماند.
تیم ایران با ترکیب ندا شهســواری، مهشــید اشتری و شــیما صفایی مقابل 
قزاقســتان قرار گرفت.  ابتدا اشــتری ســه بر یک حریف خود را شکست داد، اما 
شهسواری و صفایی به ترتیب سه بر دو و سه بر صفر شکست خوردند. در آخرین 
مسابقه هم شهسواری بار دیگر سه بر دو شکست خورد تا در مجموع ایران سه بر 
یک مغلوب حریف خود شــود.  ملی پوشان ایران روز سه شنبه با صعود به مرحله 
دوم مسابقات در جمع ۱۰ تیم برتر آسیا قرار گرفتند و سهمیه مسابقات قهرمانی 

جهان را کسب کردند.

ثبت نام اولین کاندیدا برای ریاست فدراسیون بسکتبال 
از مهلت  روز  در چهارمین 
تعیین شده برای نام نویسی از 
کاندیداهای ریاست فدراسیون 
بسکتبال یکی از پیشکسوتان 
این رشته اقدام به ثبت نام کرد.  
به گــزارش خبرنگار مهر، 
حمید گرامیان اولین کاندیدای 
ریاست برای مجمع انتخاباتی 
آینده فدراسیون بسکتبال است.  وی روز چهارشنبه با حضور در محل فدراسیون 

با ارائه مدارک لازم اقدام به نام نویسی کرد. 
 گرامیان از فعالان و پیشکسوتان بسکتبال به حساب می آید که سابقه همکاری 
با فدراســیون به عنوان سرپرســت تیم های جوانان و نوجوانان را هم دارد.  مهلت 
نام نویسی از کاندیداهای ریاست فدراسیون بسکتبال از سوم مهرماه آغاز شد و به 
مدت ۱۰ روز کاری ادامه دارد. رامین طباطبایی رئیس فعلی فدراسیون بسکتبال 

است. دوره ریاست چهارساله وی ۲۳ دی ماه به پایان می رسد.

رونمایی نیلوفر اردلان از نفرات جدید تیمش 
اردلان سرمربی تیم پیکان 
تیمش  بازیکنــان جدیــد  از 
اردلان  نیلوفر  رونمایی کــرد. 
بازیکن و مربی سابق تیم ملی 
فوتســال زنان ایــران، پس از 
پیکان  باشگاه  تیمداری  اعلام 
در لیگ فوتسال زنان، به عنوان 

سرمربی این تیم انتخاب شد.
اســتوری  دیروزدر  اردلان 
از  نوعی  به  اینستاگرامی خود 
اســامی نفراتی که این فصل 
در تیمــش حضــور خواهند 
داشــت، رونمایی کرد. در این 
تصویر، اعظم آخوندی، فاطمه 
اعتدادی، فرشــته خســروی، 
سمانه کاشف محمدی، یاسمن 
پاکجو، عصمت داوودی، مهسا 
علی مدد، رقیه صومعه، مهدیه 
محمودی، مینا بیکی، دیانا نوروزی، فاطمه رحمتی، زیبا افروغ و فایزه کمالی حضور 
دارند و اردلان از این نفرات به عنوان »تیم من« یاد کرده است که نشان می دهد 

تیم پیکان با این نفرات لیگ برتر فوتسال را آغاز می کند

اخبار کوتاه

باشگاه پرســپولیس می گوید  سرپرســت مدیرعاملی 
برخی در جهت تخریب این باشگاه قدم برمی دارند. 

به نقل از باشــگاه پرسپولیس، ســید مجید صدری به 
تشــریح وضعیت فعلی این باشــگاه پرداخت و در ابتدا، 
گفت: فصل بیستم برای ما با قهرمانی و موفقیت به اتمام 
رســید اما این جا، پایان راه ما نیست بلکه می خواهیم در 
فصل جدید، همه عناوین و افتخارات را به دست بیاوریم. 
ما به دنبال کســب قهرمانی های جدید هســتیم و برای 
رسیدن به این منظور، نیاز به ایجاد بستر فکری آرام برای 
تیم و بازیکنان داریم. یحیی گل محمدی و دســتیارانش، 
بهترین نقشه های تاکتیکی را برای هر بازی در ذهن دارند 
و بازیکنان هم برای ســربلندی پرسپولیس، با تمام توان 
می جنگند. این مسائل به ما کمک می کند تا به افتخارات 

تازه ای برسیم.
کالدرون به ما زمان نمی دهد

صدری درباره وضعیت پرونده شکایت گابریل کالدرون، 
سرمربی پیشین پرســپولیس اضافه کرد: کالدرون فردی 
باشخصیت اســت که کارنامه جالبی در پرسپولیس دارد 
ولی شکایت او باعث شد باشگاه به دردسر بیفتد. ما تلاش 
کردیم تا با مذاکره، خطرات احتمالی در خصوص شکایت 
این مربی آرژانتینی را از باشگاه دور کنیم. از سوی دیگر، 
فعلا بازیکنی نمی خواهیم و باز یا بســته بودن پنجره نقل 
و انتقالاتی تفاوتی برای باشــگاه ایجاد نمی کند. کالدرون 
به ما زمان نداد تا مشــکل را طور دیگری حل کنیم ولی 
مســوولان مختلف در فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش و 
جوانــان از ما حمایت می کنند تــا بهترین تصمیم ممکن 

را بگیریم.
مجوز حرفه ای سازی چالش بزرگی است

رییس هیات مدیره باشگاه پرســپولیس، ضمن قبول 
نگرانی ها در مورد مجوز حرفه ای سازی ادامه داد: بله، این 
موضوع برای ما یک چالش بزرگ به حساب می آید ولی با 
کمک همکارانم، مشغول حل آن هستیم. کارها با سرعت 
زیادی انجام می شــود چون نمی خواهیم حتی یک ساعت 
را از دســت بدهیم ولی باید به این موضوع اشاره کرد که 
بخش عمده مشکل، اصلا به دوران مدیریت فعلی مربوط 
نمی شــود و در سال های گذشته مســائلی رقم خورد که 

باعث ایجاد این مشکلات شد.
به هــر حــال، می توانیم نســبت به دریافــت مجوز 
حرفه ای سازی امیدوار باشیم چون تلاش زیادی داریم ولی 
در این مقطع، نیاز به حمایت از باشــگاه توسط ارگان های 

مختلف، بیش از همیشه احساس می شود.
مشکل مالیاتی باشگاه جدی است

او ســپس به مشــکلات مالیاتی باشگاه اشــاره کرد و 
افــزود: در حال حاضر، با یک مشــکل بزرگ در خصوص 
مالیات پرســپولیس مواجه ایم. از ســال ۸۰ تا ۹۲ رقمی 
از ســوی اداره مالیات به باشــگاه اعلام شده بود که عدد 
بسیار سنگینی است و بابت همین بدهی، حساب باشگاه 
بسته شد. ما درخواست بازبینی و بررسی دادیم و این رقم 
سنگین، با کاهش چشمگیری مواجه شد. حالا قرار است 
حســاب ها را باز کنیم و بتوانیم کارها را پیش ببریم. البته 

مشــکل مالیاتی باشگاه بسیار جدی اســت و باید فکری 
به حال آن کرد اما این مشــکل به مدیریت فعلی مربوط 

نمی شود.
باید حساب باشگاه را باز کنیم

صــدری گفت: یکــی دیگر از مشــکلاتی کــه برای 
پرســپولیس در این مقطع ایجاد شده، طلب یک آژانس 
هواپیمایی است که به خاطر شکایت حقوقی، حساب مان 

را بسته اند.
ایــن آژانــس هواپیمایی با مدیران گذشــته باشــگاه 
همکاری داشــته و در زمان بنده یا آقای ســمیعی، هیچ 
همکاری نداشــتیم اما برای رفع مشکلات احتمالی، چند 
باری توافق کردیم و خواســتیم تا با باز شــدن حســاب 
باشــگاه، وضعیت تغییر کند و بــه جای دادگاه، در داخل 
باشگاه مشکل را حل کنیم اما تا کنون این اتفاق رخ نداده 
است. شخصا با مدیر آژانس هواپیمایی تماس گرفتم تا او 
را راضی به حل مناقشه در فضایی دوستانه کنم و توافقات 
جدیدی بین مان شــکل بگیرد اما ایشــان نظرات دیگری 
داشتند و ما هم می خواهیم این پرونده را در جای دیگری 

پیگیری کنیم.
بالاخــره در میان هوادارانی که ادعا می کنند عاشــق 
پرسپولیس هستند، طرفداران این چنینی هم می بینیم که 
در بدترین و سخت ترین شرایط ممکن، فقط به فکر منافع 
خود هســتند. من روحیه توافق و مصالحه دارم ولی باید 
ایــن روحیه را در طرف مقابل هــم ببینم که فعلا چنین 

اتفاقی رخ نداده است.
مزایده در دست اقدام است

 او افزود: کارها به شــکلی پیــش می رود که بتوانیم با 
برگزاری مزایده، کارگزار جدید را مشخص و معرفی کنیم. 
تعیین کارگزار جدید به باشــگاه کمک می کند تا وضعیت 

مالی خود را سر و سامان بدهد.
اقدامات خوبی تا اینجا شکل گرفته و زمان را مدیریت 
کرده ایم. اقاله قرارداد با شرکت کارگزار قبلی طولانی شد 
که این موضوع از دســترس ما خــارج بود ولی حالا دیگر 
نباید به گذشــته فکر کنیم بلکــه باید حرف مان، اتفاقات 

آینده باشد.
بــه امیــد خدا و بــا کمک اعضــای هیــات مدیره و 
کمیته های مختلف و مربتط باشــگاه، بــه زودی، مزایده 
را انجــام می دهیم. عصــر دیروز، جلســه تقریبا طولانی 
مدت هیات مدیره را با محوریت بحث مزایده پشــت سر 
گذاشــتیم که خروجی جلسه، ورود فوری به مزایده است 
و قرار شده امروز )چهارشنبه( مدارک و اسناد مربوطه در 

سامانه بارگذاری شود.
تقابل با الهلال برای مردم قاره آسیا جذاب است

سرپرســت باشــگاه پرســپولیس تصریح کرد: مسائل 
مربوط به ســفر تیم به عربســتان در حال انجام است و 
می خواهیــم تدارک حرفه ای و کاملی برای این مســابقه 

داشته باشیم. 
با توجــه به بازیکنــان و مربیان حرفــه ای که داریم، 
خیال مان بابت بازی با هر حریفی راحت می شــود. آن ها 
فعل خواســتن را صرف کرده اند و تا به حال هم، بهترین 

عملکرد را نشان دادند. باشگاه هم به خوبی از تیم قدرتمند 
خود حمایت کرده اســت. تقابل با تیم بزرگی مثل الهلال 
عربستان، برای همه مردم ایران و حتی قاره آسیا جذابیت 

دارد و امیدوارم برنده این بازی، پرسپولیس باشد.
به AFC نامه زدیم تا تماشاگران را مسافر 

عربستان کنیم
وی ادامــه داد: مــا پیگیــر آن هســتیم تــا هر طور 
شده، بخشــی از تماشاگران پرســپولیس را به عربستان 
منتقــل کنیم تا تیم مان تنها نباشــد. در همین زمینه، با 
کنفدراسیون فوتبال آســیا نامه نگاری کردیم و خواستیم 
با توجه به این که عربستان صرفا برگزارکننده بازی است 
و نقش میزبانی یک مســابقه را نــدارد، به ما اجازه دهند 
تا به اندازه تعداد تماشــاگران الهلال، هوادار در ورزشگاه 

داشته باشیم. 
مشغول رایزنی با مسوولان فدراسیون فوتبال عربستان 
هم هســتیم و در این مورد، هر خبری که باشــد، آن را 
بــا هــواداران در میــان می گذاریم. البتــه تعامل خوبی 
با فدراســیون فوتبــال و وزارت ورزش داریم تا با کمک 

یکدیگر، راه انتقال هواداران به عربستان را هموار کنیم.
دغدغه ما، حل مشکلات اقتصادی است

رییس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس اظهار کرد: من 
همیشه با هواداران صادق بوده ام و رابطه بنده و طرفداران 
تیم، دوطرفه است. باید صادقانه بگویم که دغدغه اصلی و 
فعلی ما، حل مشــکلات اقتصادی است. نباید اجازه دهیم 

این مشکلات، تیم را به حاشیه ببرد. 
تلاش زیــادی انجــام داده ام که با تزریــق پول بابت 
مطالبات فصل گذشــته، با بازیکنان پرســپولیس تسویه 

حساب کنم.
انشــالله تا اواخر مهرماه نیز پیش  پرداخت فصل بیست 
و یکم را در برنامــه داریم تا وضعیت روحی تیم دگرگون 

شود و نگرانی هواداران کاهش یابد.
نمی گذاریم هواداران ناامید شوند

این عضو هیات مدیره باشــگاه پرســپولیس در مورد 

اتفاقاتــی که در فضای مجازی رقــم می خورد، افزود: من 
از اولین روزی که به باشــگاه اضافه شدم تا کنون، رابطه 
صمیمانــه ای با هواداران داشــته و دارم. این رابطه نباید 
از بیــن برود چون من از طریق فضــای مجازی می توانم 
صدای طرفداران را بشنوم و به حرف شان گوش کنم ولی 
برخی با بزرگنمایی اتفاقاتی که رخ نداده، در حال افزایش 
فشارها روی باشگاه هســتند. آن ها نمی دانند که باشگاه 
پرســپولیس در وضعیت خاصی قرار دارد و همه ما نیاز به 

حمایت از یکدیگر داریم.
من و همکارانم به صورت شبانه روزی در تلاش هستیم 
تا بتوانیم مشکلات را حل کنیم اما ترجیح می دهیم وقتی 
تلاش ها به نتیجه رســید، اقدامات انجام شــده را تشریح 

کنیم. 
در واقع به دنبال اجرای نمایش نیستیم بلکه باید کارها 
را پیش ببریم و مشکلات را حل کنیم. در این مسیر، اگر 
حمایت هواداران را از دســت بدهیــم، واقعا تنها خواهیم 

شد.
اخبار صحیح را از سایت باشگاه دنبال کنید

صدری در نهایت گفت: درســت در زمانی که احتیاج 
مبرمی بــه حمایت هواداران داریم، برخی تلاش می کنند 
تــا از آب گل آلــود ماهی بگیرند و با انتشــار شــایعات 
نگران کننده و اخبار نادرست از جمله بدهی ۱۰۰ میلیارد 
تومانی، طرفداران پرســپولیس را نگران و ناامید  کنند. ما 
در حال رصد فعالیت این افراد هستیم و اقداماتی که انجام 

می دهند را زیر نظر داریم.
از هواداران پرسپولیس و دلســوزان این تیم و باشگاه 
درخواســت می کنم اخبار صحیح و کامل را فقط از طریق 
سایت و ارگان های خبری پرسپولیس دنبال کنند و اجازه 

ندهند شایعات مخرب، به باشگاه آسیبی وارد کند. 
متاســفانه عده ای به دنبال زمانــی برای ضربه زدن به 
پرسپولیس هســتند و به محض کوچک ترین تغییری در 
بدنه باشــگاه، با دروغ های خود شــروع به تخریب باشگاه 

می کنند که این رفتار درست نیست.

سرپرست مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس: 

به دریافت مجوز حرفه ای و حل مشکل مالیاتی امیدواریم

مسئول کمیته مســابقات فدراسیون تکواندو: برخلاف 
دیگر رویداد های بیــن المللی، ورودیه کمتر و ۷۰ دلاری 
از تکواندوکاران برای مسابقات بین المللی تهران دریافت 

می شود.
اشرف قنبری در گفتگویی  با خبرنگار خبرگزاری صدا 
و ســیما درباره میزبانی ایــران در رویداد های بین المللی 
تکوانــدو، افزود: فدراســیون تکواندو قرار بــود، فروردین 
پارســال میزبان ســه رویداد بین المللی جام باشگاه های 
آســیا، جام فجر و مسابقات آزاد آســیا باشد که به علت 

شیوع کرونا این رقابت ها به تعویق افتاد.

وی درباره مبلغ ورودیه این ســه رویــداد بین المللی 
گفت: همه مسابقات بین المللی در دنیا صد دلار به عنوان 
ورودیه از تکوندوکاران می گیرند، اما فدراســیون تکواندو 
برای رقابت های جام فجر و جام آزاد آســیا مبلغ ۷۰ دلار 
را اعلام کرده است.مســئول کمیته مسابقات فدراسیون 
تکوانــدو افزود: حضور تیم های ایرانی در مســابقات جام 
باشگاه های آسیا رایگان اســت، اما تیم های خارجی باید 

مبلغ ۴۰۰ دلار برای نام نویسی بپردازند.
میزبانی هتل استقلال

قنبری گفت: دهه سوم مهر امسال هر سه مسابقه بین 

المللی به میزبانی تهران برگزار می شــود. این رقابت ها با 
تمهیدات ویژه کرونایــی مثل همه جای دنیا اجرا خواهد 
شد و برای اسکان شرکت کنندگان داخلی و خارجی هتل 

استقلال تهران را در نظر گرفته ایم.
وی افزود: ســالنی برای برگزاری مســابقات ســالنی 
در همــان هتل اســتقلال برنامه ریزی شــده اســت تا 
تکواندوکاران از بدو ورود تا برگزاری مسابقات در سلامت 

و قرنطینه باشند. 
کارت واکسن اجباری نیست، اما همه شرکت کنندگان 
باید ۴۸ ســاعت قبل از برگزاری مســابقات تست کرونا 

)PCR( منفی داشته باشند.
جام باشگاه های آسیایی زنان

مسئول کمیته برگزاری مســابقات فدراسیون تکواندو 
در خصوص برگزاری دهمین دوره مسابقات تکواندو جام 
باشگاه های آســیا افزود: این مسابقات ۲۱ مهر به صورت 
یک روزه و فقط در بخش مردان در تهران برگزار می شود. 
برنامه ریزی رقابت ها پارسال انجام شده بود و با تعویق آن 
تغییری در سهمیه ها نداریم. برگزاری مسابقات بانوان هم 

از سال آینده برنامه ریزی شده است.
قنبــری گفت: تیم های شــهرداری ورامیــن )قهرمان 
دوره قبل آسیا( و دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان تیم های 
اول و دوم لیــگ برتر و تیم لوازم خانگــی کن به عنوان 
قهرمان لیگ دســته اول نقش جهان بــه عنوان تیم های 
ایرانی سهمیه حضور در رقابت های جام باشگاه های آسیا 

را دارند.
وی افــزود: تا امروز تیم هایی از عــراق )۲ تیم(، هند، 
افغانستان، پاکستان و عمان نیز به عنوان تیم های خارجی 

برای این مسابقات نام نویسی کرده اند.
استقبال خوب در جام فجر

قنبری با اشاره به برگزاری سی و یکمین دوره مسابقات 
بین المللی جام فجر گفت: ۲۲ مهر مسابقات بانوان و ۲۳ 
و ۲۴ مهــر رقابت ها در بخش مردان برگزار می شــود. با 
وجود محدودیت ها، تکواندوکاران داخلی اســتقبال خوبی 
کرده اند و در هر بخش ۱۰۱ نفر نام نویســی کرده اند که 

کاپ تیمی هم اهدا می شود.
وی افزود: بــرای این رقابت ها بهتریــن تکواندوکاران 
رده بندی لیگ های مختلف، نفرات اول تا ســوم مسابقات 
کشــوری و مــدال آوران رقابت های بیــن المللی مجوز 
حضور دارند تا کیفیت فنی مســابقات افزایش یابد و این 
طور نیســت که هر فرد بدون ســابقه ای اجازه شرکت در 

مسابقات را داشته باشد.
مسئول کمیته مسابقات فدراسیون تکواندو در خصوص 
رقابت های آزاد آســیا گفت: این پیکار ها ۲5 و ۲۶ مهر در 
بخش بانوان و با حضور ۱۱۰ تکواندوکار برگزار می شود و 
در رده مردان هم مســابقات با شرکت ۱۳۰ ورزشکار، ۲۷ 

و ۲۸ مهر برگزار خواهد شد.
تکواندوکاران ۸ کشور در تهران

وی افزود: برای مســابقات جام فجر و جام آزاد آسیا، 
تکواندوکارانی از کشور های روسیه، ارمنستان، عراق، هند، 
ترکیه، افغانســتان، پاکستان، عمان و ایران حضور دارند و 
مهلت نام نویسی تا پایان وقت اداری فردا اعلام شده است.

قنبری گفت: هر ســه رویداد بین المللی تکواندو تهران 
دارای ۱۰ امتیــاز در رده بندی المپیکی اســت و جوایز 

نقدی هم پرداخت نمی شود.

ورودیه مسابقات بین المللی تکواندو تهران، فقط ۷۰ دلار  


